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Abstract (en)
[origin: ES281921U] In a block brake with brake block regulator, which maintains the brake block shoe (6) in a predetermined rotational position
about its rotational axis (5) through friction blocks (20) and friction surfaces (14), the friction surfaces (14) are in the form of wedge surfaces,
such that, upon rotation of the brake block shoe (6) under the influence of gravity, the friction blocks (20) must be forced back through the friction
surfaces (14) against their spring loading (18). This enables compensation of the turning moment brought to bear on the brake block shoe (6) by the
gravitational force.

Abstract (de)
Bei einer Klotzbremse mit Bremsklotzsteller, der durch Reibschluß zwischen Reibklötzen (20) und Reibflächen (14) den Bremsklotzschuh (6)
in einer bestimmten Drehlage um seine Drehachse (5) hält, sind die Reibflächen (14) als Keilflächen ausgebildet, derart, daß bei Drehung
des Bremsklotzschuhes (6) unter dem Schwerkrafteinfluß die Reibklötze (20) entgegen ihrer Federbelastung (18) durch die Reibflächen
(14) zurückgedrückt werden müssen. Hierdurch ist eine Kompensation des durch die Schwerkraft auf den Bremsklotzschuh (6) ausgeübten
Drehmomentes möglich.
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